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پژوهشگر برگزیده: 

همایش کتاب  سال دانشگاه آزاد 
اسلامی گامی جدی برای شناسایی 

محققان و پژوهشگران است

روح الله جعفری نویسنده کتاب »پژوهشی 
در ترویج فرهنگ تئاتــر« که درهمایش ملی 
کتاب  ســال دانشگاه آزاد اســامی، به عنوان 
کتاب برگزیده  سال معرفی شده است، گفت: 
»این همایــش گامی جدی برای شناســایی 
محققان و پژوهشگران و اساتید عاقه مند به 
مباحث نظری درحوزه های مختلف برداشته 

است.«
روح الله جعفــری در گفت وگو بــا آنا گفت: 
» توجه به ضــرورت انجــام دادن پژوهش و 
تحقیــق درحوزه های مختلــف به ویژه حوزه 
مدیریــت و برنامه ریــزی امــور فرهنگی و 
همچنین حوزه هنرهای نمایشــی می تواند 
بســیاری از نقاط کور و حل نشــده درجامعه 
و  دســت اندرکاران  مســائل  همچنیــن  و 
عاقه مندان بــه مقوله فرهنــگ و هنر را باز 

کند.«
او در ادامــه تأکید کرد: »جامعــه ای پویا و 
دینامیک اســت که بتواند برای نقاط ضعف و 
قوت خود برنامه ریزی روشــنی داشته باشد. 
جامعه ای به ســمت پویایی و دینامیک شدن 
گام برمی دارد که به مقولــه پژوهش و کتاب 
بها دهد. ایــن بها دادن نبایــد فقط به صرف 
پرکردن آمار و ارقام و دادن بیان کاری باشد، 
بلکه با فراهم کــردن زمینــه پژوهش برای 
پژوهشگران می توان به این مهم یعنی داشتن 

جامعه ای زنده، خاق و پرنشاط رسید.«
این مدرس دانشــگاه همچنین عنوان کرد: 
»دانشگاه آزاد اسامی واحد علوم و تحقیقات 
برای بار نخســت همایش ملی کتاب  ســال 
درحوزه های مختلف را برگزار کرده است. در 
این همایش ملی، کتاب »پژوهشی در ترویج 
فرهنگ تئاتر« به عنــوان اثر برگزیده درحوزه 
مدیریت و برنامه ریزی امور فرهنگی هنرهای 
نمایشــی معرفی شــده اســت. ایــن کتاب 
پژوهشی توانســته با به  دســت آوردن نمره 
بالا ازســوی داوران به عنــوان کتاب برگزیده 

انتخاب شود.«
جعفری همچنیــن بیان کــرد : »همایش 
جایزه کتاب  ســال ابن ســینا دانشــگاه آزاد 
اسامی در محور اجتماع 11 عنوان کتاب، در 
محور فلسفه پنج عنوان کتاب، در محور دین 
دو عنوان کتاب، در محور ادبیات چهار عنوان 
کتاب، در محور کلیــات دو عنوان کتاب و در 
محور پایان نامه ها دو عنوان کتاب را به عنوان 

کتاب   سال برگزیده است.«
او افزود: »دانشــگاه آزاد اسامی با برگزاری 
این همایش گامــی جدی برای شناســایی 
محققان و پژوهشگران و اساتید عاقه مند به 
مباحث نظری درحوزه های مختلف برداشته 
است. شناســایی این ضرورت و اهمیت دادن 

به این مهم باید درجامعه نهادینه شود.«
این هنرمند و پژوهشــگر حوزه تئاتر اظهار 
کرد: »نهادها و سازمان هایی همچون وزارت 
فرهنــگ و ارشــاد اســامی، وزارت علوم و 
تحقیقات و وزارت آموزش وپــرورش و... باید 
در این راستا هم سو و هم نفس با هم به ترویج 
فرهنگ کتابخوانی و بها دادن به عاقه مندانی 
که در ایــن راســتا فعالیت می کننــد، گام 

بردارند.«
جعفــری گفــت: »متأســفانه درحــوزه 
فرهنگ و هنــر غفلت هــای جبران ناپذیری 
درطی سال های گذشته ازســوی متولیان و 
دست اندرکاران مدیریت و برنامه ریزی کان 
فرهنگی صورت گرفته کــه اگر امروزه به آنها 
نگاهی نقادانه نداشته باشیم، نمی توانیم برای 

رسیدن به فردایی روشن گام برداریم.«
جعفــری بیان کــرد: »درحــوزه پژوهش 
و کتاب مشــکات خــرد و کانی دســت به 
گریبان فعالان این عرصه چه در امر پژوهش 
و چه درعرصه نشــر و توزیع آن است. اگر بین 
دلسوزان راستین این عرصه با متولیان حوزه 
فرهنــگ و هنر یک همدلی و آشــتی صورت 
گیرد، می توان امیدوار بود که با داشــتن یک 
نقشه راه منسجم و دقیق، در آینده ای نزدیک 
غفلت و خسران های صورت  گرفته تا حدودی 

رفع شود.«
همایش ملی جایزه کتاب  سال دانشگاه آزاد 
اســامی با حضور حجت الاسام والمسلمین 
دکتر ســیدطه  هاشــمی معاون دانشجویی 
و فرهنگــی دانشــگاه آزاد اســامی، دکتر 
رهنمای رودپشتی معاون برنامه ریزی و امور 
اقتصاد دانش بنیان دانشــگاه آزاد اســامی، 
حجت الاسام محمود دعایی، داوری اردکانی، 
صالحی امیــری و اعضای شــورای راهبردی 
فرهنگی و اجتماعی دانشــگاه آزاد اسامی و 
همچنین چهره های فرهنگی برجسته کشور 

در واحد علوم  و تحقیقات برگزار شد.

دريچه
خبرچهره

حاشیه
 انتقاد هومن برق نورد 

از تلویزیون 
 فیلم های اکران نوروزی

مشخص شد
رضا کیانیان، رئیس کاخ جشنواره 

سی وچهارم

هومــن برق نــورد، بازیگر ســریال نــوروزی 
»دودکــش« در گفت وگو با ایســنا عنــوان کرد: 
»راستش از زمانی که سر پروژه »دودکش 1« این با 
را سرمان آوردند و پولمان را ندادند و هیچ کسی هم 
از ما حمایت نکرد، من به شخصه دیگر تلویزیون نگاه 
نمی کنم و فقط سریال های خودم را می بینم. اگر 
گاهی دوستانم هم اعام کنند کارشان را می بینم و 
نظر می دهم، وگرنه اصا تلویزیون تماشا نمی کنم.« 
او ســپس درباره این که چه درخواستی از سازمان 
صداوسیما در  سال 95 دارد ؟ تصریح کرد: »مشکل 
ما اینجاست که تلویزیون همیشه از ما کمی طلبکار 
است و همیشــه می گوید من تو را هومن برق نورد 
کردم. ما هم قبول داریم و دســتش را می بوسیم و 
واقعا ممنونیم ولی من هم... پیشنهادهای سینمایی 
خوبی داشتم اما رد کردم و خودم را متعهد دانستم 

که برای تلویزیون کار می کنم.«

فیلم های »بادیگارد«، »کفش هایم کو؟«، »ابد 
و یک روز«، »5۰کیلو آلبالو« و »خشــم و هیاهو« 
تازه های اکران نوروز 95 شــدند. غامرضا فرجی 
سخنگوی شــورای صنفی نمایش درباره آخرین 
مصوبات جلسه دوشنبه 1۷ اسفندماه شورا به مهر 
گفت: فیلم سینمایی »بادیگارد« ساخته ابراهیم 
حاتمی کیا به سرگروهی سینما استقال در اکران 
اول نوروز روی پرده مــی رود. »کفش هایم کو؟« 
ساخته کیومرث پوراحمد نیز به سرگروهی پردیس 
زندگی جزو اکران های نوروزی قرار دارد. همچنین 
پردیس آزادی نیز ســرگروه فیلم »ابد و یک روز« 
سعید روســتایی شــد. او افزود: همچنین »5۰ 
کیلو آلبالو« با سرگروهی پردیس کوروش و فیلم 
سینمایی »خشــم و هیاهو« به کارگردانی هومن 
سیدی با ســرگروهی اریکه در جدول اکران های 

نوروز 95 قرار می گیرند.

رضــا میرکریمی طــی احــکام جداگانه ای 
دست اندرکاران سی وچهارمین جشنواره فیلم 
فجر را منصوب کرد. به گزارش ایسنا، بخشی از 
این احکام به این شرح است: رئیس کاخ جشنواره 
سی وچهارم: رضا کیانیان، معاون اجرایی: مهدی 
یزدانی، معاون امور  بین الملل: امیر اسفندیاری، 
مدیر امور هنری و تبلیغاتی: ایرج تقی پور، دبیر 
نشست های تحلیل فیلم: علیرضا شجاع نوری، 
مدیر ارتباطات و اطاع رسانی: کیوان کثیریان، 
مدیر بخش دارالفنــون: مازیار میــری، مدیر 
اجرایی کاخ جشنواره: اشکان خطیبی، مشاوران 
انتخاب فیلم: محمدمهدی عسگرپور، علیرضا 
شــجاع نوری، فریدون جیرانی، مجید اسامی، 
کامیار محســنین، شــادمهر راستین، حسن 
برزیده، جعفر صانعی مقدم، مرتضی رزاق کریمی 

و فرید فرخنده کیش. 

بازیگر »مدیر شــب« می گویــد گرفتن نقش 
مامور ۰۰۷ از دنیل کریگ مســأله ای است که آن 
را جدی می گیرد. به گزارش مهر به نقل از گاردین 
تام هیدلستون گفته طرفدار پروپاقرص فیلم های 
۰۰۷ اســت و این نقش را شوخی نخواهد گرفت. 
به این ترتیب او به شایعه هایي دامن زده که ممکن 
است جای دنیل کریگ را در نقش جیمز باند بگیرد. 
هیدلستون که در حال حاضر در سریال اقتباسی 
بی بی سی از رمان ژان لوکره با عنوان »مدیر شب« 
نقش آفرینی می کند، می گوید اگر شــانس ایفای 
نقش باند را پیدا کند »فرصتی خارق العاده« خواهد 
بود. کریگ که از  سال ۲۰۰5 تا به حال جیمز باند 
بوده، وقتی گفت »ترجیح می دهم این شیشــه را 
بشکنم و رگم را بزنم« تا این که یک فیلم باند دیگر 
بسازم، این بحث را پیش آورد که ممکن است این 

نقش را کنار بگذارد. 

 تام هیدلستون 
به شایعه های جیمز باندی دامن زد

شهروند| مدیر هنری و رهبر ثابت ارکستر سمفونیک 
تهران چند روز بعد از ترک ایران به مقصد کشور اتریش 
محل اقامت دایمی خود با ارسال نامه به رسانه ها رسما از 
سمت خود کناره گیری کرد.به گزارش »شهروند« علی 
رهبری مدیرهنری و رهبر ثابت ارکستر سمفونیک تهران 
که اسفندماه  سال گذشته بعد از اظهارات رئیس جمهوری 
درجمع هنرمندان مبنی بر بازگشایی مجدد ارکستر ملی 
و ارکستر سمفونیک تهران رسما به سمت مدیریت هنری 
و رهبر ثابت ارکستر سمفونیک تهران منصوب شده بود، 
پس از مدت ها کشمکش رسانه ای و ماجراهای پرحاشیه 
با معاونت هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی، مدیریت 
بنیاد فرهنگی هنری رودکی و مدیران جشنواره موسیقی 
فجر با ارسال نامه ای از سمت خود کناره گیری کرد. این 
نامه درحالی ازسوی علی رهبری به نمایندگان برخی از 
رسانه ها از طریق پســت الکترونیک ارسال شده که وی 
در این متن با اشــاره به نام برخی از افراد حقیقی از آنها 
به عنوان مسببان اصلی بروز مشــکات و حاشیه های 
ارکســتر نام برده که این رســانه به دلیل رعایت موارد 
حقوقی از ذکر نام این افراد خودداری کرده است. لازم به 
ذکر است که بعد از انتشار این نامه، آماده انتشار هرگونه 
پاسخ رسمی ازسوی مجموعه ها و افراد حقیقی پیرامون 

موضوعات مطرح شده، هستیم.
علی رهبری: وجود ۴ نفر تنها دلیل اینجانب برای 

استعفا بود
در بخشــی از نامه سرگشــاده ای که علی رهبری با 
عنوان »خداحافظی علی رهبری« منتشــر کرده، آمده 
اســت: »برای اینجانب، بعد از ۴۰ ســال فعالیت هنری 
درکشورهای مختلف افتخار بزرگی بود تا درطول 1۲ماه 
دوباره در مملکت خودم در خدمت شما باشم. 1۲ماهی 
که ما همگی موفق شدیم، با وجود مشکات فراوان مانند 
اغلب کشور های پیشرفته دنیا برنامه ای سالانه چاپ کرده 
و آن را عملی کنیم. او در بخش دیگری از این نامه آورده: 
»بنیاد رودکی از ماه ها شورایی درست کرده به نام شورای 

سیاست گذاری ارکستر سمفونیک با حضور: 
1. »...« نوازنده متوســط ســه تار ولی بدون داشتن 
هیچ گونه فرهنگ موســیقی کاسیک و عدم سابقه در 

مدیریت ارکستر سمفونیک 
۲. مشاور هنری و گرداننده تمام برنامه های پشت پرده 
»...« نوازنده متوسط تنبور و کاما نا آشنا و دور از فضای 
ارکستر سمفونیک شخصی که در تاش برای به انحصار 
درآوردن ارکستر سمفونیک تحت سلطه شرکت هنری 

خودش است. 
۳. مشــاور هنری و رابط اعظم در خانه موســیقی و 
شوراهای دیگر، »...« خواننده متوسط آواز سنتی و دارای 
هیچ گونه اطاعاتی از ارکســتر سمفونیک و موسیقی 

کاسیک. 
۴. دلال مشاور هنری، اقتصادی، حقوقی، اجتماعی، 
سیاســی، امنیتی، اســتراتژی، داری قدرت مطلق وتو 
و اختیار تام در تمام موارد و دارای داشــتن حق گفتن 
حرف اخر به همه افراد »...« که ایشــان به طور کل دور از 
فضای موسیقی هستند. حال شما دوستان در هر مقامی 
که هســتید، خودتان قضاوت کنید که چطور می شود 
درکنار این افراد واقعا بی ربط به موســیقی کاسیک و 
ارکستر سمفونیک کارهای جهانی انجام داد. این افراد 
در ۶ماه گذشــته با بی سوادی و ندانم کاری و تصمیمات 
غیرحرفه ای تماما غلط و با سلب آرامش مدام فعالیت را 
برای ارکستر سمفونیک غیرممکن ساختند. وجود این 

۴نفر تنها دلیل اینجانب برای استعفا هستند«.
نوش آبادی: وزارت ارشاد همچنان علاقه مند به 

همکاری با علی رهبری است 
شاید بتوان سخنان حســین نوش آبادی سخنگوی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی را نخستین موضع گیری 
ازسوی مسئولان ارشــاد پس از استعفای رسمی علی 

رهبری رهبر ارکستر سمفونیک تهران به حساب آورد. 
ســخنگوی وزارت ارشــاد دوشــنبه 1۷ اسفند در 
بیست وچهارمین نشست خبری خود با رسانه ها با اشاره 
به تاش هــای زیادی که با هدف احیای ارکســترهای 
ســمفونیک ملی و تهــران به ویژه از جانب شــخص 
رئیس جمهوری و با پیگیری وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی 
صورت گرفت، گفت: این دو ارکستر همواره دغدغه های 
مالی داشته اند که با توجه به گستردگی کار آنها، تا حد 
زیادی طبیعی اســت که البته تاش هایی هم با کمک 
شــخص آقای نوبخت جهت حل این مشکات صورت 
گرفته است. نوش آبادی اضافه کرد: با این که آقای رهبری 
درخارج از کشور بودند، تاش زیادی انجام شد تا ایشان 
به کشور برگردند و مدیریت ارکسترها را برعهده بگیرند 
که خوشــبختانه این تاش ها به نتیجه رسید و در این 
مدت هم زحمات زیادی کشیده شد. مسأله ای که وجود 
دارد، این اســت که قراردادی که با آقــای رهبری برای 
سرپرستی ارکستر ملی امضا شده است، یک ساله بوده که 
متاسفانه ایشان تقریبا در اواخر مدت قراردادشان استعفا 
داده اند که از نظر من مقداری عجولانه بود چراکه چندان 
منطقی به نظر نمی آید، کسی که قراردادش با جایی تمام 
می شود از آن جا استعفا دهد. البته این موضوع به سوژه 
خبری رسانه ها تبدیل شد اما من اعام می کنم که وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسامی همچنان عاقه مند به همکاری با 
آقای رهبری است و تاش های خود را در این جهت ادامه 
می دهد اما درصورت به نتیجه نرسیدن این تاش ها، بهتر 
است مشکات به صورت بسیار صمیمانه حل وفصل شود. 
به  هرحال تاش خواهیم کرد چنانچه ناهماهنگی ها و 

نارسایی هایی وجود دارد، آنها را برطرف کنیم.
نادر مشایخی: حیف که علی رهبری استعفا داد

اگر تمام هم و غم خودمان را روی این موضوع بگذاریم 
که ما می خواهیم یک ارکستر حرفه ای داشته باشیم، 
این مسأله اساســا نقص دارد. در ابتدا باید هزینه های 
داشتن یک ارکستر حرفه ای تأمین شود و بعد ما انتظار 

حرفه ای شدن داشته باشــیم. همه می دانند در ایران 
کارکردن با این شرایط مشکل است. با این وجود اما امروز 
ما داریم یک مسیر خیلی درست و سریعی را پشت سر 
می گذاریم. امروز موقع آن نبود که علی رهبری استعفا 
دهد. حیف..حیف..حیــف.. ما باید راهی پیدا کنیم که 
این مشکات حل شود. ما باید ببینیم چطور می شود 
با امکاناتی که وجود دارد یک ارکستر خوب درست کرد. 
همیشه باید مثل علف هرز باشیم که نتوانند ما را از بین 
ببرند. باید هر وقت از ریشــه کنده شدیم، دوباره جای 
دیگری دربیابیم. باید بدون داشتن امید مسیر را ادامه 
داد چون داشتن امید یعنی ایجاد امکان ناامیدی.  این 
رهبر ارکستر و آهنگساز در بخش دیگری از سخنانش 
در مورد فعالیت ارکستر سمفونیک در دوران مدیریت 
هنری علی رهبری گفت: به نظر من خوب بود این کار به 
نتیجه برسد. یعنی این که موزیسین ها بتوانند از طریق 
کارشــان زندگی کنند. کار علی رهبری خیلی خوب 
بود و حیف شد که اســتعفا داد. نادر مشایخی درپایان 
سخنانش به مشــکل فعالیت ارکسترها در همه جای 
جهان هم اشــاره کرد و گفــت: »الان در اروپا هم روی 
اسپانسرها حساب می شود. چون بدون وجود آنها کار 
ارکســترها نمی گذرد. بنابراین نمی شود فقط از دولت 
انتظار حمایت داشت. یک ارکستر سمفونیک حداقل 
۶ میلیارد تومان در طول  سال هزینه دارد و باید برای حل 

مسأله از الگوهای مختلفی استفاده کرد«. 
پیروز ارجمند: وزارت ارشاد نباید به این راحتی 

علی رهبری را از دست می داد
پیروز ارجمند مدیر ســابق دفتر موســیقی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسامی و آهنگساز اما مسأله را به گونه 
دیگری مورد واکاوی قــرار داد. ارجمند درباره حضور 
علی رهبری در ارکستر سمفونیک و فرجام حضور این 
رهبر شناخته شــده گفت: این موضوع دو وجه دارد. 
یکی از وجوه مربوط به انتقاداتی است که از نظر من به 
آقای رهبری وارد است. وقتی آقای رهبری به ایران آمد، 
جلسات متعددی با هم داشتیم و من توصیه هایی داشتم 
که درصورت پیگیری همان روند امروز شــاهد چنین 
اتفاقی نبودیم. من پیشنهاد کردم شورای فنی ارکستر 
سمفونیک درکنار آقای رهبری باشد و آقای رهبری را 

در پیشبرد کارهای ارکســتر همراهی کند. ارجمند با 
اشاره به لیست کسانی که به انتخاب او در شورای فنی 
اولیه ارکستر سمفونیک تهران حضور داشتند، افزود: 
ارسان کامکار، هوشنگ کامکار، دکترحمید عسگری، 
همایون رحیمیان، کریم قربانی، جاوید مجلسی، نادر 
مرتضی پور و دکتر محمدســعید شریفیان هنرمندان 
با تجربه ای هستند که سال ها در ایران زندگی کرده اند 
و می توانســتند درکنار آقای رهبری به حل بسیاری از 
مشکات کمک کنند. آقای رهبری این شورا را منحل 
کرد و در ادامه شــورایی که تشکیل شد، همان شورای 
چهارنفره ای بــود که در نامه اســتعفای آقای رهبری 
عامل استعفای ایشان معرفی شــده اند. ازسوی دیگر 
آقای رهبری چون در ایران زندگی نمی کرد، تحت تأثیر 
مشــاوره های معاونت هنری بســیاری از مشاوره ها را 
پذیرفت. در مورد تعیین حقــوق نوازندگان و مدیریت 
ارکستر که من شــخصا با واگذاری آن به بنیاد رودکی 
مخالف بودم، ارکسترها به این بنیاد واگذار شدند. این 
درحالی اســت که براســاس قانون ارکسترها متعلق 
به دفتر موسیقی هســتند و حتی نوازندگان ارکستر 
ســمفونیک هم در ساختار ســازمانی دفتر موسیقی 
کد سازمانی دارند. بنابراین از همان ابتدا مشخص بود 
واگذاری ارکســترها به بنیاد رودکی دیر یا زود موجب 
فروپاشی این ارکسترها می شــود. آقای رهبری تنها 
ماند و خواست یک تنه مسائل را حل کند اما این مسأله 
امکان پذیر نبود. این آهنگساز و مدرس دانشگاه درپایان 
گفت: روی دیگر سکه آن بود که ما رهبری مورد وسوق 
و اعتماد جامعه موسیقی ایران را به ایران دعوت کردیم. 
روحیه نشــاطی در کار آقای رهبری وجود داشت که 
می توانست نسل جوان را تشویق به کار بیشتر کند. با 
وجود فشار کار زیادی که ازسوی آقای رهبری به ارکستر 
وارد شد، همه آن جوان ها با عشق کنار ارکستر ماندند. 
اینها نکات بارز آقای رهبری بود. به نظر من وزارت ارشاد 
نباید به ایــن راحتی علی رهبری را از دســت می داد. 
درحالی  که می بینیم بودجه هایی در وزارت ارشاد هزینه 
می شود که ضرورتی بر هزینه  کرد آنها وجود ندارد. در 
بخش موسیقی متاسفانه همیشه می گویند بحران مالی 

وجود دارد. 

پس از کش و قوس های فراوان و با انتشار نام های سرگشاده

علی رهبری از رهبری ارکستر سمفونیک استعفا داد
 نادر مشایخی و پیروز ارجمند در گفت و گو با شهروند به استعفای رهبری واکنش نشان داد

کمپین »نهال مهربانی بکاریم« با حضور هنرمندان به ویژه بانوان هنرمند 
برگزار شد. به گزارش مهر، شنبه 15 اسفندماه جمعی از هنرمندان به مناسبت 
روز درختکاری در کنار حامیان و دوستداران محیط  زیست در پارک خلیج 
 فارس چیتگر گرد هم آمدند و در مراســم کاشت نهال شرکت کردند. میترا 
حجار، شهره سلطانی، پریناز ایزدیار، نفیسه روشن، کتی جهانگیری، فریده 
دریامجد، آناهیتا همتی، ساقی زینتی،  هانا کامکار، سروین رفیعیان، امین 
میرشکاری و پوریا رحیمیان گروهی از هنرمندانی بودند که در کنار حامیان 
پناهگاه های وفا و صانعی و نیز نماینده گروه نخبگان حامی محیط زیســت 

دانشگاه تهران و جمعی از طبیعت دوســتان با شعار »بیایید نهال مهربانی 
بکاریم« خواســتار بازنگری در قوانین محیط  زیســت و مسائل مربوط به 
حیوانات شدند. میترا حجار در این مراسم توضیح داد: »حفاظت از محیط 
زیست بزرگترین چالش قرن حاضر است. متاسفانه در ماه های اخیر شاهد 
فیلم های فجیعی از کشتار و شــکنجه خرس ها، پلنگ ها، سگ ها و دیگر 

حیوانات بوده ایم.« شهره سلطانی ادامه داد: »ما به عنوان هنرمندان این جامعه 
وظیفه خود می دانیم که در راســتای فرهنگسازی در جهت حفظ محیط  
زیســت و حیات وحش مردم را به محبت و دوستی دعوت کنیم و به جای 
درخت دشمنی، نهال مهربانی بکاریم.« در میان این افراد لنی  هارت، بنیانگذار 
موسسه تحقیقاتی و درمانی فک خزری پروژه  ده ساله مشترک ایران - هلند 
که در راستای »طرح حفاظت از فک خزری« به ایران آمده بودند به همراهی 
امیر شیرازی، مسئول و نماینده ایران در این پروژه در این جمع حضور داشتند 

و ضمن خشنودی، حمایت خود را از این حرکت اعام کردند.

برپایی کمپین »نهال مهربانی بکاریم« 

حضور هنرمندان با سخنرانی میترا حجار

بهروز افخمی در حاشــیه برنامه »ســه ستاره« 
احسان علیخانی به »خبرآناین« گفت: »فیلمم را 

می سازم و قصد جدایی از »هفت« را هم ندارم!«

عماد افروغ با ابراز خرسندی از این که فیلم »نفس« 
را دیده است، گفت: مخاطب این فیلم فقط کودک 
نبود، ضمن این که ما هم کودک هستیم و آرزویمان 

هم این است که کودک باشیم.

کتایون ریاحی با اشاره به فیلمنامه هایی که این 
روزها می خواند، بیان کرد که بیشــتر این آثار تلخ 
شــده اند و جای موضوعات امیدبخش در آنها خالی 
است. او همچنین تاکید کرد اگر نقشی وسوسه اش 

کند، بازی خواهد کرد.

مهناز افضلی، یکی از کارگردانان فاز اول ســری 
فیلم های مســتند کارســتان این روزها فیلمنامه 
زندگی  هایده شیرزادی را به پایان رسانده و به شروع 
فیلمبرداری از ابتدای  سال آینده امیدوار است. »سری 
فیلم های مستند کارستان« درباره کارآفرینان ایرانی 
است و با سرپرســتی رخشان بنی اعتماد و مجتبی 
میرتهماسب و مشارکت »بنیاد توسعه کارآفرینی 
زنان و جوانان« در قالب ۲۶ فیلم مستقل از زندگی و 

حرفه کارآفرینان موفق ایرانی تهیه می شود.

»زوتوپیــا« انیمیشــن جدید کمپانــی دیزنی 
به عنوان جدیدترین فیلــم خانوادگی این کمپانی، 
بالاترین فروش در سه روز نخست اکران برای تاریخ 
انیمیشــن های دیزنی را رقم زد. این انیمیشــن در 
سه روز نخست نمایش، ۷۳ میلیون و ۷۰۰ هزار دلار 

فروش را ثبت کرده است.

شــماره جدید مجله برگ هنر با پرونده ویژه ای 
برای رضا قاسمی و دکتر بهرام مقدادی منتشر شد. 
در قســمت پرونده این شــماره ویژه نامه ای به رضا 
قاسمی رمان نویس، موسیقیدان و نمایشنامه نویس 
مشــهور ایرانی اختصاص داده شده است که در این 
بخش، عاوه بر گفت وگوی تازه با رضا قاسمی، جواد 
اســحاقیان، داریوش برادری و مونا هوروش درباره 
برخی از رمان های او مقالات مســتقلی را نوشته اند. 
در بخش دیگری از این شماره، گفت وگوی مفصل 
منتشر نشده ای را با شادروان بهمن فرزانه، مترجم 
مشهور ادبیات ایتالیایی می خوانیم. بخش دیگری از 
این شماره مجله به مروری بر زندگی و آثار و ایده های 
دکتر بهرام مقــدادی، منتقد ادبی مشــهور ایرانی 

اختصاص داده شده است. 

تحقیقات جدید بوک لیست نشــان می دهد در 
۴۰ سال گذشته شــمار صفحه های کتاب  کودک، 
حدود 1۷۳ درصد رشــد داشته و بر این اساس جی. 
 کی. رولینگ با انتشار مجموعه هری پاتر ممکن است 

در این رشد دخیل بوده باشد.

علی باباچاهی گفت: »زمانی که تیراژ کتاب های 
رمان، شعر، فلسفه و آثار تحقیقی و پژوهشی به ۴۰۰ 
نسخه و بعضا کمتر می رسد، دیگر آنچه عیان است 

چه حاجت به بیان است؟!«

محمد یعقوبــی از اجرای نمایــش »یک دقیقه 
سکوت« در جشنواره  سامرورکس کانادا خبر داد.

مراســم نکوداشــت مرحوم ابوالحسن نجفی 
همزمــان بــا روز افتتاحیه و در نخســتین روز 
فعالیت غرفه ایران در نمایشــگاه کتاب پاریس 

۲۰1۶ برگزار می شود.

فریبا کلهر رمان تازه  خود را از مجموعه کتاب های 
»رمان برای همه« با عنوان »کشور ده متری« منتشر 

کرد.

آف برادوی نیویورک اقتباسی از فیلمنامه »انجمن 
شــاعران مرده« را که با بازی رابین ویلیامز در  سال 
19۸9 بر پرده سینماهای جهان رفت، روی صحنه 

می برد.

آرنولد شوارتزنگر اعام کرد که در میان نامزدهای 
جمهوریخواه ریاســت جمهوری آمریــکا از جان 
کیســیک، فرماندار جمهوریخــواه اوهایو حمایت 

می کند.

فیلم کوتاه »متاســفانه« برنده جایــزه نقره ای 
جشنواره ifva هنگ کنگ شد.

کارگردان »خانه دلقک کجاســت؟« با اشاره به 
این که این نمایش ادای دیــن به هنرمندان فقید از 
یاد رفته است، عنوان کرد این اثر به شیوه فیگوراتیو 

و فرمالیستی به صحنه می رود.

اخبار كوتاه


